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آغاز سال تحصیلی »اولی ها« و »هفتمی ها« از امروز
امروز کلاس  اولی ها با حضور در »جشــن شــکوفه ها«، رسما اولین روز از سال 
تحصیلی خود را آغاز می کنند. به گزارش ایســنا، شــنبه اول مهر ۱۴۰۲ روز 
اصلی بازگشایی مدارس و روز نخست سال تحصیلی ۱۴۰۳ـ۱۴۰۲ برای تمامی 
 پایه های تحصیلی است اما امسال »جشن شکوفه ها« که به رسم هر سال زودتر 
از اول مهر و صرفا برای کلاس اولی ها برگزار می شــود، امروز ۲۹ شــهریور ماه 
خواهد بود. همچنین به جز کلاس اولی ها، کلاس هفتمی ها نیز امروز به مدرسه 
می روند تا در »جشن جوانه ها« که مختص پایه هفتم است، شرکت کنند. تعداد 
کل دانش آموزان در تمامی مقاطع و پایه های تحصیلی برای امسال ۱۶ میلیون 
و ۷۰۰ هزار نفر و تعداد کل دانش آموزان پایه اول ابتدایی حدود یک میلیون و 

۷۰۰ هزار نفر برآورد شده است.

مسئولیت پذیری رونالدو، بیرانوند و امیری
 نسبت به بیماران نیازمند به خون

سخنگوی سازمان انتقال خون با اشاره به تجربه اهدای خون کریستیانو رونالدو، 
علیرضا بیرانوند و وحید امیری بر نقش ورزشــکاران در فرهنگسازی اجتماعی 
تاکید کرد. به گزارش روابط عمومی ســازمان انتقال خون، دکتر بشــیر حاجی 
بیگــی اظهار کرد: یکــی از نکات مهم و قابل پردازش در این مســابقه، حضور 
ورزشکارانی است که در کنار ورزش حرفه ای، مسئولیت های اجتماعی خود را 
نســبت به بیماران در اولویت قرار داده اند. وی افزود: کریستیانو رونالدو بازیکن 
تیم النصر عربستان و یکی از اسطوره های تاریخ فوتبال دنیا، طی سالهای اخیر به 
عنوان یک اهداکننده خون در انجام اقدامات فرهنگساز برای نشان دادن اهمیت 
ایــن کار نجات بخش در دنیا پیشــقدم بوده و پویش هــای بزرگی با محوریت 
اهدای خون را پایه گذاری کرده است.ســخنگوی سازمان انتقال خون در ادامه 
افزود: البته ورزشــکاران ایرانی هم با خود مراقبتی و حفظ سلامت جسمی خود 
به صورت مســتمر در صف داوطلبان اهدای خون حاضر می شــوند و علیرضا 
بیرانوند و وحید امیری بازیکنان تیم پرســپولیس نیز از آن دسته ورزشکارانی 
هستند که نسبت به وظایف اجتماعی و انسانی خود در قبال بیماران نیازمند به 
خون، دغدغه مند هستند.وی در پایان گفت: ضمن آرزوی موفقیت برای نماینده 
فوتبال ایران در این بازی مهم، از جوانان ورزشــکار و ورزشدوست می خواهم به 

زوایای ارزشمند زندگی این فوتبالیست های محبوب نیز توجه کنند.

امضای تفاهم نامه دوجانبه اشتغالزایی و توسعه 
کسب و کارهای فرهنگی، هنری فی مابین 

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی  و بنیاد برکت 
 مدیرعامل بنیاد برکت اعلام کرد:تفاهم نامه دوجانبه اشتغالزایی و توسعه کسب 
و کارهای فرهنگی و هنری فی مابین وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی و بنیاد 
برکت به امضا رســید. محمد ترکمانه مدیرعامل بنیاد برکت در مراسم امضای 
تفاهم نامه دوجانبه اشــتغالزایی و توسعه کسب و کارهای فرهنگی و هنری فی 
مابین وزارت فرهنگ و ارشاد اســلامی و بنیاد برکت گفت: به منظور همکاری 
مشــترک در اجرای طرح های اشتغالزایی اعم از مشــاغل خرد خانگی، کسب 
و کار کارگاهی خرد و کوچک و متوســط تفاهمنامه ای با وزارت فرهنگ امضا 
شد.ترکمانه مدیرعامل بنیاد برکت اشــاره داد: در راستای اجراي سیاست های 
کلی اقتصاد مقاومتی و برنامه های اشتغالزایی در سراسر کشور و بویژه کارآفرینی 
در مناطق کمتر توسعه یافته با اولویت کسب و کارهای فرهنگی و هنری، تفاهم 
نامه دو جانبه فی مابین وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی و بنیاد برکت ستاد 
اجرایي فرمان حضرت امام )ره( امضا شد. او افزود: بر این اساس آموزش، پایش و 
معرفی متقاضیان اشتغال از بین هنرجویان و هنرمندان مستعد راه اندازی کسب 
و کار توسط وزارت فرهنگ صورت می پذیرد و مساعدت و تسهیلگری به منظور 

راه اندازی کسب و کار توسط بنیاد برکت پیگیری خواهد شد.

قوه قضائیه عنایت ویژه به پرونده های حقوقی 
بنیاد شهید و امور ایثارگران دارد

معــاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شــهید و امور ایثارگران در نشســت امضا 
تفاهم نامه قوه قضاییه و بنیاد شهید و امور ایثارگران که دیروز در قوه قضاییه با 
حضور معاون اول رئیس قوه قضائیه برگزار شــد، گفت: قوه قضاییه عنایت ویژه 
به پرونده های حقوقی بنیاد شــهید و امور ایثارگران دارد.به گزارش ایثار، دکتر 
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی در این نشست گفت: پرونده های قضایی بنیاد 
شــهید و امور ایثارگران و موسسات تابع توســط قوه قضاییه مدیریت و دنبال 
می شــود، همچنین قوه قضائیه در دادگاه ویژه شــاهد عنایت ویژه به خانواده 
ایثار و شــهادت دارد و این خانواده ها از خدمات قوه قضائیه بهره مند می شــود.
معاون رئیس جمهور در رابطه با این تفاهم نامه خاطرنشــان کرد: این تفاهم نامه 
که در حال امضا است به معنای آغاز راه جدید با قوه قضاییه است. در هفته قوه 
قضائیه یکی برنامه ها برگزاری نشست با ایثارگران است که نشان دهنده  توجه 
قوه قضائیه به حوزه ایثار و شهادت است. وی افزود: حوزه ایثار و شهادت سطوح 
مختلفی دارد. برخی مسائل کلان از جمله نحوه عملکرد دستگاه های اجرایی و 
راهبردی است. ما در بنیاد شهید و امور ایثارگران گزارش دهنده هستیم و ابزار 
نظارتی نداریم. اما با کمک سازمان اداری و استخدامی در جشنواره شهید رجایی 
رتبه بندی و امتیازدهی به دستگاه ها به عهده بنیاد قرار داد و باید به عدم اجرای 

قوانین در دستگاه ها توجه و این مسئله ریشه یابی شود.

مترو و اتوبوس ۱۵ روز کاری در مهر ماه 
برای دانشجویان و دانش آموزان رایگان شد

اعضای شورای اسلامی شهر تهران رایگان شدن مترو و اتوبوس برای دانشجویان 
و دانش آموزان را از ابتدای مهر تا ۱۵ روز کاری به تصویب رساندند. به گزارش 
ایسنا، علیرضا زاکانی با حضور در یکصد و هفتاد و هشتمین جلسه علنی شورای 
اسلامی شــهر تهران در خصوص دو فوریت لایحه اصلاحیه ارائه بسته تشویقی 
حمل و نقل عمومی شهر تهران برای بازگشایی مدارس و دانشگاه ها در مهر ماه 
ســال جاری، گفت: همه دستگاه ها مسئولیت دارند در جهت تحقق شعار سال 
گام های اساســی بردارند که در همین راستا ما از طریق مهار تورم و رشد تولید 
باید تحقق شعار سال را رقم بزنیم. وی افزود: دو هفته پیش لایحه ای به شورای 
شــهر تهران تقدیم کردیم که یک بند از آن در مورد تخفیفاتی بود که جامعه 
هدف آن قشــر دانشــجو و دانش آموز بودند تا بتوانیم از این طریق امکان بهره 
برداری برای این دو قشــر را فراهم کنیم و به بهترین نحو ارائه خدمات به آنها 

داشته باشیم.

جمع آوری 63 معتاد متجاهر و کارتن خواب 
از بزرگراه های منطقه ۱9

طی شب های ۲۶ و ۲۷ شهریور ماه در طرح جمع آوری معتادان متجاهر و کارتن 
خواب از بزرگراه های منطقه ۱۹ و در راســتای پاکسازی این شریان ها و کاهش 
تصادفات ۶۳ نفر معتاد جمع آوری شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 
۱۹،تورج فرهادی شهردار منطقه گفت: در برخی مواقع شاهد تصادفات شدید 
فوتی و جرحــی در بزرگراه های منطقه به علت عبور معتادان متجاهر و کارتن 
خواب ها از عرض بزرگراه ها هســتیم و با توجه به خطرات و تلفات جانباختگان 
و مصدومان تصادفات در این محــدوده و دغدغه پلیس راهور مبنی بر کاهش 
این حوادث عملیات اجرایی این طرح در دستور کار قرار گرفت.او ادامه داد: طی 
دو شب گذشته در یک طرح مشــترک بین کلانتری های ۱۵۲ خانی آباد نو و 
۱۵۵ نعمت آباد، پایگاه دهم پلیس مبارزه با مواد مخدر و پلیس راهور منطقه، 
گشت های سازمان خدمات اجتماعی شهرداری تهران، طرح جمع آوری معتادان 
متجاهر وکارتن خواب ها در محدوده بزرگراه شــهید تندگویان تا ورودی بلوار 
شقایق و مجاورت پمپ بنزین خلازیر انجام شد.فرهادی بیان کرد: در این طرح 
مشــترک، تعدادی از کارتن خواب ها و معتــادان متجاهر با رعایت پروتکل های 
بهداشــتی، تکریم و احترام برای اسکان و ســیر مراحل قانونی به سازمان های 

مربوطه به منظور غربالگری و ادامه فرآیند درمان تحویل داده شدند.

آموزش

انتقال خون

خانواده

ایثارگران

شهری

رئیس مرکز تحقیقات ام اس دانشگاه علوم پزشکی تهران:

بیماران ام اس علیه آنفلوانزا واکسینه شوند

زنگ مهر تمدید شد

رئیس ســازمان سنجش کشــور، گفت: در دو 
ســال گذشــته حدود ۴ بار بحــث تغییر در 
سنجش و پذیرش دانشجو در کشور طرح شده 
است در حالی که داوطلبی که می خواهد آزمون 
سراســری دهد باید از سه سال قبل از آزمون 
خود را آماده کنــد و این تغییرات مکرر باعث 

ایجاد تشویش خاطر در داوطلبان خواهد شد.
به گزارش ایســنا، عبدالرســول پورعباس در 
جریان جلســه علنی دیروز مجلس شــورای 
اســلامی  و بررســی کلیات طرح اصلاح قانون 
ســنجش و پذیرش دانشــجو در دانشــگاه ها 
و مراکز آموزش عالی کشــور، بیــان کرد: در 
دوره های مختلف مجلس حساسیت هایی برای 
برگزاری آزمون های سراســری وجود داشــت 
و همچنیــن نقش مجلس در بهبود شــرایط 
به خوبی ایفا شــد. از این بابت خوشــحالم که 
تحت نظارت مجلس سازمان سنجش توانست 

کارهای خود را به خوبی پیش ببرد.
وی اظهار کرد: در دو سال گذشته تقریبا چهار 
نوبــت موضوع پذیرش و ســنجش در جامعه 
مطرح شده است. در سال ۱۴۰۰ اولین مصوبه، 
در ســال ۱۴۰۱ اولین اصلاحیــه و در تیرماه 
همین سال دومین اصلاحیه صورت گرفت. در 
این مدت یکی از آســیب های مخربی که برای 
دانشگاه ها ایجاد شده اســت شرایط تغییرات 
مکرر نحوه برگزاری ســنجش و پذیرش بوده 
است. در مجلس شورای اسلامی نیز از سال های 
۷۷، ۸۷، ۹۲ و ۹۵ قوانینــی را پیرامون نحوه 
ســنجش و پذیرش دانشــجو در دانشــگاه ها 
خواهیم داشــت. وی تصریح کرد: داوطلبی که 
می خواهد آزمون سراسری دهد باید از سه سال 
قبل از آزمون خود را آماده کند و این تغییرات 
مکرر باعث ایجاد تشویش خاطر در داوطلبان 
خواهد شد. براســاس مصوبه قانونی مجلس، 
موظف هســتیم یک سال قبل از آزمون اطلاع 
رســانی کنیم. همچنین طبق مصوبه شورای 
عالی انقلاب فرهنگی ما موظفیم تا ۳۱ شهریور 
هر ســال اطلاع رسانی داشته باشیم. باتوجه به 
این دو مورد شــرایط زمانی فعلی برای تغییر 
مجدد مناســب نیســت.دغدغه ای که در این 
ارتباط وجود دارد به تفاوت فاحشــی که برای 
شرایط تحصیلی داوطلبی در شهرهای مختلف 

وجود دارد، باز می گردد.
رئیس سازمان سنجش کشو خاطرنشان کرد: 
برای اطمینان خاطر نمایندگان اعلام می کنم 
در حال حاضر ما سه منطقه ۱، ۲ و ۳ داریم که 
داوطلبان به نسبت جمعیتی که در آن مناطق 
وجــود دارد، به رقابت می پردازند. لذا اگر نمره 
یک منطقه بالا یا پایین باشد تاثیری در منطقه 
دیگــر ندارد. ضمن اینکــه منطقه ۲ و منطقه 

۳ بر مبنــای ۸۰ درصد نمــره آزاد به رقابت 
می پردازند. بنابراین تمام ظرفیت های کشور به 
نســبت مناطق ۱، ۲ و ۳ تقسیم می شود.باید 
زمــان کافی به داوطلبان داده شــود تا خود را 

با شــرایط تطبیق دهند. وی افزود: نوبت اول  
آزمون سراسری ســال ۱۴۰۳ در حدود ۷ ماه 
دیگر برگزار می شــود و نوبــت دوم نیز ۹ ماه 
دیگر برگزار خواهد شــد. دانش آموزان برنامه 

ریــزی خود را بــرای مطالعه دروس تخصصی 
و عمومی انجــام داده اند.از ســال های ۷۷، ۸۶ 
و ۹۲ در همه ایــن قوانین تاثیر قطعی معدل 
پیش بینی شــده اســت. این طرح مشــخص 

نمی کنــد که مصوبه شــورای عالــی انقلاب 
فرهنگی باطل شده است فلذا در اجرا با چهار 
تعارض اساسی مواجه خواهیم شد که مشخص 

نیست کدام یک را اجرا کنیم.

رئیس مرکز تحقیقات ام.اس دانشــگاه علوم پزشکی تهران 
با بیان اینکه بیمــاران ام.اس بر اســاس مصرف داروهای 
کاهش دهنده توان سیستم ایمنی بدن به دو دسته تقسیم 
می شوند، گفت: توصیه می شــود تمامی  بیماران مبتلا به 

ام.اس، حتما واکسن آنفولانزا تزریق کنند.
دکترمحمدعلــی صحراییــان افــزود: پاییز آغاز شــیوع 
بیماری های فصلی بخصوص آنفولانزا اســت و آندســته از 
بیمــاران که از داروهــای کاهش دهنده سیســتم ایمنی 
اســتفاده می کنند باید دقت بیشــتری در بهداشت فردی 
داشته باشــند و از بیماران ســرماخورده یا دارای علائم و 
مبتلایان فاصله بگیرند؛ حتما از ماســک اســتفاده کنند و 
رعایت فاصله اجتماعی نیز توصیه می شــود. این متخصص 
مغز و اعصاب، فلوشــیپ فوق تخصص ام.اس، گفت: برای 
همه بیمــاران مبتلا بــه ام.اس، چه آنانکــه دارو مصرف 

می کنند و چه دارو استفاده نمی کنند توصیه این است که 
شهریور و مهر ماه واکسن آنفولانزا تزریق کنند. عضو هیات 
مدیره انجمن بیماران ام.اس ایران، افزود: استفاده از واکسن 
آنفولانزا بخصوص در افرادی که سابقه سرماخوردگی های 
مکرر در سال های گذشته داشتند و یا بیمارانی که از داروی 
تضعیف کننده سیستم ایمنی اســتفاده می کنند، توصیه 

جدی می شود. 
استاد دانشــگاه علوم پزشــکی تهران در خصوص واکسن 
ایرانــی نوترکیب آنفولانزا، تصریح کــرد: وقتی یک دارو یا 
واکســن مورد تایید وزارت بهداشــت و سازمان غذا و دارو 

قرار گرفت، این یعنی قابلیت استفاده داشته و مجوز مصرف 
دارد. دکتر صحراییان گفت: من با واکســن ایرانی فلوگارد 
آشــنایی دارم و سال گذشــته نیز از همین واکسن تولید 
داخل استفاده کردم. وی افزود: اگر فردی دچار بیماری های 
ویروسی و سرماخوردگی شد حتما استراحت کافی داشته 
باشــد و از پزشــک معالج خود با توجه به شــدت بیماری 
مشــورت بگیرد و بیماران در مــورد توصیه های اجتماعی 

رعایت لازم را داشته باشند.
این فلوشــیپ فوق تخصصــی ام.اس، گفت: اگر یک بیمار 
مبتــلا به ام اس به بیماری ویروســی و آنفولانزا نیز مبتلا 

شــد، مهمترین نکته گرم نگهداشــتن بدن و اســتفاده از 
نوشــیدنی های گرم در طول بیماری است.وی در خصوص 
توصیه های تغذیه ای به بیمــاران ام اس، افزود: نکته مهم 
این اســت که عزیزان غذای پرچرب کمتر مصرف کنند و 
بیشتر از میوه و ســبزیجات تازه استفاده کنند، همچنین 

تا حد ممکن از استرس و اضطراب اجتناب داشته باشند.
دکتر صحراییــان در خصوص خبر جدید بــرای تازه های 
درمان و داروی مبتلایان به بیماری مولتیپل اســکلروزیس 
)ام.اس( در پایان افزود: خوشــبختانه داروهای متعددی در 
حال گذراند مراحل آزمایشــی اســت و این داروهای مهم 
و جدید قابلیت نفوذ مناســبی در سیســتم عصبی دارند؛ 
امیدواریــم کارآزمایی بالینی ایــن دارو های جدید هر چه 
زودتر تمام شود و مجوز مصرف بگیرند تا شاهد نتایج خوبی 

برای درمان بیماران ام.اس باشیم.

نوشت  نمایشگاه فروش محصولات  بزرگترین 
افزار و محصولات فرهنگی، آموزشــی، کمک 
آموزشــی و اســباب بازی در بوستان گفتگو 
تمدید شــد.این نمایشــگاه برای اولین بار با 

هدف تنظیــم بازار و حمایت از حقوق مصرف 
کننــدگان و معرفی محصــولات باکیفیت و 
استاندارد نوشــت افزار ایرانی و اسباب بازی، 
از ۲۱ شــهریور الی ۷ مهرماه، از ســاعت۱۱ 

الــی ۲۱ دایر می باشــد. از دیگــر اهداف این 
نمایشــگاه نمایش محصــولات دانش بنیان و 
خلاقانه صنعت نوشــت افزار با رویکرد ارتباط 
مســتقیم بین تولید کننــده و مصرف کننده 
مخصوصا کودکان و خانواده و همچنین تجمیع 
تمامی برندهای مطرح و اســتاندارد که در یک 
فضای مناســب کــه در دســترس خانواده ها 
اتحادیه های  می باشــد.حمایت  گیرنــد،  قرار 
صنفی اتاق اصناف، انجمن صنفی کارفرمایی 
تولیدکنندگان نوشــت افزار کشور و همچنین 
وزارت صمت از ویژگی های متمایز این رویداد 
به نفع تولید کننده و خریداران این محصولات 

می باشد.
یکــی از ویژگیهای مهم نمایشــگاه زنگ مهر 
علاوه بر تهیه و فــروش محصولات به ارگانها 
و ســازمان ها با تخفیف ویــژه، کمک خریدی 
برای موسسات و خیریه ها، خیرین و همچنین 

خانواده هــای کم برخوردار هم می باشــد.این 
مجموعه با همت انجمــن صنفی کارفرمایی 
تولید کنندگان نوشت افزار کشور تا الان بیش 
از ۱۰۰ هزار کوله پشــتی بــه مناطق محروم 

توسط خیرین ارسال کرده و یکی از مهمترین 
اهدافــش به عنوان مســئولیت اجتماعی این 
هســت که هیچ کودکی در ایــران به خاطر 

نداشتن نوشت افزار از تحصیل باز نماند.

رئیس سازمان سنجش گلایه کرد

تشویش خاطر داوطلبان کنکور با تغییر مداوم قانون

در خــلال بررســی طرح اصــلاح قانون کنکور تعــدادی از 
نمایندگان در تذکرات جداگانه ای خواســتار ارجاع این طرح 
به کمیسیون برای بررسی بیشتر شدند که با مخالفت مجلس 
شورای اسلامی مواجه شد.به گزارش ایسنا، نمایندگان مجلس 
شورای اســلامی از ابتدای صبح دیروز به بررسی طرح اصلاح 

قانون کنکور پرداختند. 
ابتــدا کلیــات آن تصویب و مجلس شــورای اســلامی  وارد 
جزئیات این طرح ســه ماده ای شد.در زمان بررسی ماده یک 
طرح اصلاح قانون سنجش و پذیرش دانشجو در دانشگاه ها و 
مراکز آموزش عالی کشور حسن نوروزی نماینده رباط کریم 
پیشــنهاد حذف مــاده یک را داد که بــا موافقت نمایندگان 

روبه رو شــد در این ماده سابقه تحصیلی تعریف شده بود.بعد 
از حذف ماده یک، محســن زنگنه نماینده تربت حیدریه در 
تذکری بیان کرد: ما در حال بررسی طرحی هستیم که درباره 
مفاد آن یــک چیزی به جامعه گفته ایم و اکنون جزییات آن 
چیز دیگری اســت به گونه ای که ما موافقان طرح هم با این 

تعارض مواجه هستیم.
وی با اشــاره به حذف ماده یک اظهار کــرد: اکنون مجلس 
شورای اسلامی ماده یک را حذف کرد و تعدادی از نمایندگان 
پیشنهاد ماده دو را دارند که در آن درباره تاثیر قطعی معدل 
در کنکور آمده است ما قرار بود تاثیر قطعی معدل را برداریم 
اما اکنون با این مواجه هســتیم که در طرح قید شــده که از 

میزان تاثیر قطعی معدل از یکسال قبل اعلام شود. این که یک 
چیزی به مردم اعلام کنیم و بعد چیز دیگری به مردم برسد 

وهن مجلس شورای اسلامی  است.
تعــداد دیگری از نمایندگان هــم از عبدالرضا مصری رئیس 
جلسه خواســتند که این طرح به دلیل تغییرات اعمال شده 
در آن به کمیســیون برگردند؛ مصــری نائب رئیس مجلس 
 رای اســتمزاجی برای برگشت به کمیسیون از مجلس گرفت

 کــه نماینــدگان بــا آن مخالفت کردند و مجلس شــورای 
اسلامی به ادامه بررسی جزئیات پرداخت.

ماده دو نیز حذف نشد و تعدادی از نمایندگان پیشنهاداتی را 
درمورد آن مطرح کردند.

مخالفت نمایندگان با ارجاع طرح اصلاح قانون کنکور به کمیسیون

دبیرکل شــورای عالی آموزش و پرورش گفت: ثبات 
مدیریــت به عنــوان یک اصل اساســی در آئین نامه 
انتخــاب و انتصاب مدیــران کل آمــوزش و پرورش 
استانهاســت چون مدیری که ثبات نداشــته باشــد 
نمی تواند منشــاً اثر و تحول در نظام آموزشی باشد.به 
گزارش ایســنا، محمود امانی در هزار و سی و دومین 
جلسه شورای عالی آموزش و پرورش گفت: برای شروع 
سال تحصیلی جدید باید چند موضوع مهم و اساسی 
مورد توجه دســت اندرکاران نظام آموزشی قرار گیرد؛ 
اول، ثبت نــام  دانش آموزان به طور کامل انجام شــده 
باشــد یعنی هیچ دانش آموزی بــدون صندلی نمانده 
باشد. دوم، کتابهای درســی تا ۲۰ شهریور در اختیار 
استانها و مدارس قرار گرفته باشد. سوم، نقل و انتقال 
نیروی انســانی؛ کار نقل و انتقال نیروی انسانی تا ۲۰ 
شهریور انجام شده و فایل آن بسته شود. چهارم کلاس 
درس بی معلم نمانده باشــد و پنجم، مدیران مدارس 
دوره مدیریــت آســیب های اجتماعــی در مدارس را 
گذرانده باشند.وی با اشاره به تهیه و تدوین آئین نامه 
انتخاب و انتصاب مدیران کل آموزش و پرورش استانها 
افزود: این آئین نامه باعث ضابطه مند و نظام مند شدن 
پست های حساس مدیریتی در آموزش و پرورش شده 
و از بی ثباتی آنها جلوگیری می کند.امانی با اشــاره به 
اینکه ثبات مدیریت باعث کارآمدی و اثربخشــی نظام 
آموزشی می شــود تصریح کرد: برای اجرای آئین نامه 
مذکور بایــد کانونهای ارزیابی و بانک های اطلاعاتی از 
نیروهای زبده، کارآمد، تاثیرگذار و اثربخش در آموزش 

و پرورش تهیه شود.

دبیرکل شــورای عالی آموزش و پــرورش اظهارکرد: 
پاســخگو بــودن، کیفــی بــودن، داشــتن انگیزه، 
توانمندی های فردی و تخصصی افرادی که می خواهند 
پست های حساس مدیریتی را بر عهده بگیرند سنجیده 
شده و افراد شایســتگی های خود را به اثبات رسانده 

باشند.
امانی افزود: ثبات مدیریت به عنوان یک اصل اساسی 
در ایــن آئین نامه مورد توجه قرار گرفته اســت چون 
مدیری که ثبات نداشــته باشــد نمی تواند منشــاً اثر 
و تحول در نظام آموزشــی باشــد.به گــزارش روابط 
عمومی شورای عالی آموزش و پرورش؛ وی تصریح کرد: 
مهمترین کار آئین نامه انتخاب و انتصاب مدیران کل 
آموزش و پرورش استانها، جلوگیری از اعمال سلیقه در 
انتخاب و انتصاب مدیران کل آموزش و پرورش استانها 
ســت و به وزرای آموزش و پرورش فرصت کافی برای 
انتخاب افراد موثر در روند آموزشــی کشور را می دهد.
در ابتدای این جلســه اعضای شورای عالی دیدگاه ها، 
نظرات و پیشــنهادهای خود را درباره مسائل مختلف 
آموزش و پــرورش از جمله توزیع به موقع کتاب های 
درسی در مدارس، جبران عقب ماندگی دانش آموزان 
در دوران کرونــا، توجــه جدی به امور پرورشــی در 
مدارس، تربیت اجتماعی، سیاسی، فرهنگی و... دانش 
آموزان، آموزش های ضمن خدمت فرهنگیان، تشــکر 
از وزیر آموزش و پــرورش به خاطر برگزاری همایش 
مدیران مدارس و کسب مجوز تدریس بازنشستگان در 
آموزش و پرورش و... سایر مسائل آموزشی و پرورشی 

بیان کردند.

وزیر آموزش و پرورش گفت که کتاب های درسی در 
اختیار تمامی استان ها قرار گرفته و سازماندهی نیروی 
انســانی در مدارس هم به موقع انجام شــده است.به 
گزارش ایسنا، هزارو سی و دومین جلسه شورای عالی 
آموزش و پرورش بــا حضور وزیر آموزش و پرورش و 
ســایر اعضای آن در سالن جلســات وزارت آموزش و 

پرورش برگزار شد.
در این جلسه رضامراد صحرایی وزیر آموزش و پرورش 
با ارائه گزارشی از فعالیت های آموزش و پرورش گفت: 
کتاب های درسی در اختیار همه استان ها قرار گرفته 
و ســازماندهی نیروی انسانی در مدارس هم به موقع 
انجام شده است.وی افزود: مجوز تدریس بازنشسته ها 
تا سقف ۲۴ ساعت در هفته اخذ شده است با این کار 
تا حدودی کمبود معلم در برخی از نقاط کشور برای 

سال تحصیلی جدید جبران می شود.
صحرایی اظهار کرد: اســتخدام طــلاب در آموزش و 
پرورش مانند سایر داوطلبان ورود به آموزش و پرورش 
اســت و هیچ امتیاز خاصی بــرای آنها در نظر گرفته 

نشده است.
وزیرآموزش و پرورش با اشــاره به اینکه سازماندهی 
مدارس به خوبی انجام شده و مدارس آماده آغاز سال 
تحصیلی جدید هستند ابرازکرد: مدیران مدارس برای 
مواجهه و مدیریت آســیب های اجتماعی در مدارس 
آموزش های لازم را دیده اند.صحرایی با اشاره به نقش 
و جایگاه مدیران در مــدارس گفت: نوع مدیریت در 
آموزش و پرورش با ســایر دســتگاه ها متفاوت است 
چــون هدف آمــوزش و پرورش تربیت انســان هایی 

مسئولیت پذیر، قانونمند، موثر در تحولات اجتماعی، 
سیاسی و... در جامعه است.وی با اشاره به دستور کار 
شــورای عالی آموزش و پرورش تاکید کرد: هدف ما 
از تهیــه و تدوین آئین نامه انتخاب و انتصاب مدیران 
کل آمــوزش و پرورش اســتان ها، ثبــات مدیریت و 
ارتقــای جایگاه آنها در آموزش و پرورش اســت.وزیر 
دولــت مردمی اظهارکرد: با تصویب ایــن آئین نامه، 
فرصــت انتخاب و انتصاب افراد توانمند، کارآمد، زبده 
و تاثیرگذار برای مدیریت های کلان آموزش و پرورش 

در استانها را برای وزراء به وجود می آورد.
صحرایی اضافه کرد: مدیــری که توانمند، اثربخش و 
موثــر در روند تعلیم و تربیت اســت باید فرصت کار 
داشته باشد تا بتواند خلاقیت، نوآوری و توانمندی های 
خود را در جایگاه مدیر آموزشــی و تربیتی به منصه 

ظهور برساند.
وی تاکید کرد: باید شاخص ها، شرایط و ویژگی هایی 
کــه برای انتخــاب و انتصاب مدیــران کل آموزش و 
پرورش استانها تعیین می شود باعث بهبود روند کاری 
آنها شــود و برای آنها مانعی ایجاد نکند.وزیر آموزش 
و پرورش تصریح کــرد: مدیران در آموزش و پرورش 
محور اصلی تحول هستند. نوع عملکرد و فعالیت آنها 
تاثیر زیادی در روند آموزش و پرورش دارد.به گزارش 
روابط عمومی شــورای عالی آمــوزش و پرورش؛ وزیر 
دولت مردمی در پایان تاکید کرد: مدرسه، نقطه اتکای 
ملت، دولت و کانون تحول در آموزش و پرورش است. 
تمام تلاش ما برای اعتلای مدرســه به عنوان کانون 

اصلی اجرای سند تحول بنیادین است.

دبیرکل شورای عالی آموزش و پرورش تشریح کرد

۵ اصل اساسی برای آغاز سال تحصیلی
وزیر آموزش و پرورش اعلام کرد

اخذ مجوز تدریس بازنشسته ها برای جبران کمبود معلم


